
 
Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus, pöytäkirjan tarkastaminen sekä tiedoksi antaminen 
kunnan jäsenelle 
 
Kaupunkikehityslautakunta 13.09.2022 § 164 
   
 

Kuntalain 103 §:n mukaan toimielimen kokous on päätösvaltainen, kun 
enemmän kuin puolet jäsenistä on saapuvilla. 
 
Esityslista on lähetetty toimielimen päättämällä tavalla neljä päivää ennen 
kokousta. 
 
Pöytäkirja tarkastetaan 19.9.2022 ja tarkastettu pöytäkirja julkaistaan 
21.9.2022 kuntalain 140 § mukaisesti kaupungin yleisessä tietoverkossa. 
 
 

Esittelijä Kaupunkikehitysjohtaja 
 

Päätösehdotus Kokous todetaan laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. Tämän 
kokouksen pöytäkirjantarkastajiksi valitaan Simo Vesa ja Maija 
Kymäläinen. 
 

Päätös Merkittiin, että esityslistan julkaisemisen jälkeen tilanne on muuttunut siten, 
että kokous pidettiin Teams kokouksena. 
 
Merkittiin, että kokouksessa oli läsnä §:t 164-167 liikennepalvelupäällikkö 
Tanja Ahola, kiinteistöpäällikkö Jarno Mustonen, ravitsemis- ja 
puhtaanapitopäällikkö Anu Sorvari-Happonen sekä työllisyyspalveluiden 
esimies Minna Virta. Ahola, Mustonen, Sorvari-Happonen sekä Virta olivat 
asiantuntijana §:ssä 167 ”Salon kaupungin toiminnan ja talouden kehys 
vuodelle 2023”. Sorvari-Happonen poistui kokouksesta klo 19.31, Ahola 
sekä Mustonen poistuivat kokouksesta klo 19.42 ja Virta poistui 
kokouksesta klo 19.54. 
 
Merkittiin, että kokouksessa oli läsnä §:t 164-168 yhdyskuntateknisten 
palveluiden kaupungininsinööri Petri Virtanen sekä taloussuunnittelija Päivi 
Forsman. Virtanen oli asiantuntijana §:ssä 167 ”Salon kaupungin toiminnan 
ja talouden kehys vuodelle 2023”. Lisäksi Virtanen toimi §:ssä 168 ” Salo-
Halikko kaksoisraide, kaavoituksen käynnistäminen” asian esittelijänä. 
Forsman oli asiantuntijana §:ssä 166 ”Toiminta ja talous, heinäkuu 2022, 
kaupunkikehityslautakunta” sekä §:ssä 167 ”Salon kaupungin toiminnan ja 
talouden kehys vuodelle 2023”. Lisäksi Forsman toimi §:ssä 168 ” Salo-
Halikko kaksoisraide, kaavoituksen käynnistäminen” pöytäkirjanpitäjänä. 
 
Virtanen ja Forsman poistuivat kokouksesta klo 20.10. 
 
Kaupunkikehityslautakunta hyväksyi päätösehdotuksen. 

 


